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ZPRÁVA O ČINNOSTI TĚLOVÝCHOVNÉ 
JEDNOTY BANÍK MEZIBOŘÍ V ROCE 2006 

TJ BANÍK MEZIBOŘÍ 
TJ  Baník Meziboří má  zcela  samostatné  právní  postavení  s vlastní  právní  subjektivitou 

podle  znění  svých  vlastních  stanov  registrovaných  Ministerstvem  vnitra  ČR.  Baník  zcela 
samostatně  a  nezastupitelně  vykonává  a  odpovídá  za  svoji  činnost,  vlastní  právní  úkony  a  za 
správu a evidenci vlastního nebo svěřeného majetku. 

Výkonný výbor TJ Baník Meziboří 

předseda TJ :    Ing.Tomáš HERINK,Ph.D. (nohejbal) 
místopředseda TJ :  Ing.Oldřich MALÝ (tenis) 
pokladník TJ :   Milan KONDR (tenis) 
člen VV TJ :    MUDr. Pavel BLÁHA (stolní tenis) 
člen VV TJ :    Josef HUDÍK Dis (nohejbal) 
čestný předseda TJ :  Karel HOFMAN (vzpírání) 

Kontrolní komise TJ Baník Meziboří: 

Předseda KK TJ :  Milan JAŇOVKA (tenis) 
člen KK TJ :     Dalibor HAMSA (freeride/DH) 
člen KK TJ :    Jiří PANOCHA (lyžování) 
čestný člen komise :  Ladislav HUDEČEK 
 
V současné  podobě  sdružuje  TJ  Baník  Meziboří  290  sportovců  v deseti  sportovních 

oddílech: atletika, freeride downhill (sjezd na horských kolech), hokejbal, judo, lyžování, nohejbal, 
stolní  tenis,  tenis,  vzpírání  a  zápas. Oddílu  lyžování  byla  na  žádost  předsedy  oddílu  lyžování 
s platností od 1.  listopadu 2006 dočasně pozastavena sportovní  činnost, přičemž 19  členů oddílu 
lyžování se bude dále starat pouze o provoz lyžařského areálu. 

TJ Baník disponuje ve  svém majetku nebo v dlouhodobém pronájmu od města Meziboří 
lyžařský  areál,  atletický  areál,  hokejbalové  hřiště,  tenisové  a  nohejbalové  dvorce  a  víceúčelové 
hřiště, přičemž 
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• V roce 2004 bylo v rámci dotace MŠMaT vybudováno nové hokejbalové hřiště špičkových 
parametrů a spolu s ním i zázemí společné pro oddíl nohejbal i hokejbal. 

• V listopadu v roce 2006 byla dokončena přestavba antukového víceúčelového hřiště na 
víceúčelové hřiště o rozměrech 25 x 37 m s povrchem z umělého trávníku s pískovým 
vsypem. 

• Od roku 2005 je v rámci dotace MŠMaT prováděna přestavba atletického areálu na areál 
s travnatou plochou a umělými povrchy běžeckých drah a sektorů pro technické disciplíny. 
Rekonstrukce probíhá ve třech etapách. Dokončení areálu se špičkovými parametry je 
plánováno v roce 2007. 

ČINNOST ODDÍLŮ V ROCE 2006 

Oddíl atletika (zpráva Luďka Tomana, předsedy oddílu) 
Oddíl  atletiky  je  oddílem mladým  a  co  do  počtu  i malým.  Letošní  výsledky  a  úspěchy 

našich mladých  atletů dosahují  krajské úrovně. Oddíl disponuje pouze  kategoriemi mladšího  a 
staršího žactva. V roce 2006 soutěžil oddíl v krajském přeboru  (KP) družstev mladšího žactva.  

Konečné umístění:    mladší žákyně   8. místo  (12 družstev) 
        mladší žáci    6. místo  (11 družstev) 
 

Naši mladí atleti se zúčastnili  KP jednotlivců: 
1)  KP  Ústeckého  kraje  staršího  a  mladšího  žactva  –  hala  Praha  11.2.2006.  Velkým 

úspěchem byla stříbrná medaile Jana Krause na 800m. 
2)  KP v přespolním běhu staršího a mladšího žactva – Most 8.4.2006 
3)  KP na dráze mladšího žactva ‐ Ústí nad Labem 11.6.2006 
4)  KP na dráze staršího žactva ‐ Děčín 27.5.2006 
 
Starší žák Ivo Zedek hostoval za družstvo starších žáků AK Litvínov. Byl oporou a umístil 

se v bodování na 5. místě. 
Naši atleti se účastnili celé řady dalších závodů: 
  Přespolní běh – „Běh pohraničím“ – Litvínov 
  Přespolní běh –  „Velká žatecká“ ‐ Žatec 
  Zahajovací závody na dráze – Bílina 
  Národní závody – Ústní nad Labem 
  Běh do vrchu – „Mezibořská sjezdovka“ ‐ Meziboří 
  Přespolní běh kolem Doubravky –Teplice 
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Oddíl zorganizoval 3.ročník běhu do vrchu „Mezibořská sjezdovka“ za  finanční podpory 
města Meziboří a TJ Baník Meziboří. Akce se postupně dostává do povědomí atletické veřejnosti. 
Věříme, že v příštích ročnících se bude účast i nadále zvyšovat. 

Oddíl pravidelně trénuje 2x až 3x týdně od dubna do října na školním hřišti a v terénu a v 
zimních  měsících  ve  sportovních  halách  v  Meziboří  a  v  Litvínově  u  Koldomu.  Podmínky  k 
tréninku  jsou  ztížené  vzhledem  k  rekonstrukci  atletického  stadiónu.  Věříme,  že  tyto  ztížené 
podmínky pominou s nově rekonstruovaným atletickým stadiónem. 

Oddíl vedou dva kvalifikovaní  trenéři, kteří zároveň vykonávají a zajišťují veškerou  jeho 
činnost.Vedení  oddílu  vyjadřuje  spokojenost  se  spoluprací  s  VV  TJ  Baník  Meziboří.  Veškeré 
požadavky ze strany oddílu byly vyřízeny bezproblémově. 

Oddíl Freerideklan (zpráva Dalibora Hamsy, předsedy oddílu) 
V průběhu  roku 2006 se  členové aktivně zúčastnili závodů Českého poháru ve sjezdu na 

horských kolech včetně mistrovství republiky.  
V průběhu  roku  2006  se  členové  aktivně  zúčastnili  závodů  série  3DH Cup ve  sjezdu na 

horských kolech. 
V  srpnu  jsme  uspořádali  na  sjezdovce  v Meziboří  vlastní  úspěšný  závod  pod  názvem 

Cobramův pohár (ze kterého mimo jiné vzniklo i pěkné video).  
Veškerou  činnost  oddílu  včetně  fotodokumentace  je  také  možné  sledovat  na 

www.freerideklan.com.  

Oddíl hokejbalu (zpráva Miroslava Horňáčka, místopředsedy oddílu) 
Jaro 2006 (sezóna 2005‐2006) 

Po  základní  části  na  jaře  2006  se  mužstvo  “A“  mužů  umístilo  na  konečném  3.  místě 
tabulky. V playoff se probojovalo až do semifinále,  kde bylo vyřazeno až na samostatné nájezdy 
Krupkou.Nejlepším hráčem byl Pavel Legeza se 42 kanadskými body (26+16) a celkově v celé lize 
byl  na  pěkném  7.  místě.  Rezerva  mužů  vyhrála  hokejbalovou  ligu  Ústeckého  kraje.  Mládež 
skončila před branami playoff. V této sezóně se tým teprve doplňoval a sehrával. 
Podzim 2006 (sezóna 2006‐2007) 

V  následující  sezóně  konkrétně  v  podzimní  části. Došlo  k  výraznému  zlepšení  herního 
projevu mládeže s vydatnou podporou nového trenéra a člena týmu mužů Martina Nováka. Díky 
jeho  práci  se  tým  nachází momentálně  na  3. místě  tabulky.  Tým mužů  se  na  novou  sezónu 
sjednotil a pod vedením Aleše Titlbacha ve spolupráci s Jiřím Švejdou  je momentálně na 1. místě 
tabulky. Nejlepší  hráč  týmu  je  útočník  Jiří  Švejda. Mužům  se  také  daří  v  Českém  poháru,  ve 
kterém  postoupili  do  4.  kola  přes  tým  z  Loun,  hrající  stejnou  soutěž,  a  tým  Kročehlav,  kteří 
nastupují o soutěž výše, a to po výsledcích 5:2 a 8:1. 
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Mužstvu  se dále daří  spolupráce  s Mosteckým deníkem, ve kterém pravidelně vycházejí 
novinové  články. Spolupráci bychom  chtěli  rozšířit  i o další deníky popř.  čtrnáctideník Radnici. 
V provozu  jsou  již  nové  internetové  stránky  www.hbcmezibori.com,  které  jsou  pravidelně 
aktualizovány a doplňovány. Do budoucna se připravuje jejich rozšíření. 

Na závěr bychom chtěli poděkovat TJ Baníku, Městu Meziboří,  všem sponzorům a členům 
realizačního týmu za podporu spojenou s činností klubu. 

Oddíl judo (zpráva Františka Mrázka, předsedy oddílu) 
KODOKAN  JUDO zaznamenalo v  letošním roce hned několik změn. Změny se  tykají  jak 

vedení  tréninkových  jednotek  tak  i samotného vedení oddílu. Hned první změnou  je název, a to 
z oddílu judo na školu kodokan judo Meziboří. Důvodem změny je přechod ze závodního juda na 
tradiční  japonský  bojový  sport,  který  je  pro  dnešní  mládež  mnohem  zajímavější  díky  její 
rozmanitosti a různorodosti. Z tohoto důvodu byl proškolen trenér přímo k tomuto umění a to 15ti 
denním kursem a závěrečnou zkouškou v Praze a Plzni. 

Neznamená to však že se straníme závodním kláním pouze to není naším hlavním cílem. 
Naše škola se účastnila hned několika závodních klání jak pasivně tak i aktivně. Oblastní přebory 
umístění nejhůře do 5 místa, krajské do 7místa a v neposlední řadě to bylo MČR  v dorostencích. 
Nechci  zapomenout  ani  na  našeho  chovance  PETRA  ŘEHŮŘKA,  kterému  jsem  zprva  umožnil 
hostování a následně přechod do Plzeňského oddílu kvůli  technickému  růstu. Poráží závodníky 
na všech závodech v naší republice i na mezinárodní úrovni. 

Naší školu tvoří 11 žáků. Jeden Osensei (hlavní trenér) a jeden sempai (pomocník trenéra). 
Dále několik hostů(děti co se přijdou přihlásit po novém roce) a rodiče dětí, kteří se snaží pomoci 
při návštěvě závodních akcí. 

V  příštím  roce  plánujeme  posezení  s  rodiči  v  japonském  čajovém  stylu  a  letní  malé 
soustředění  v  rámci  možností  naší  školy  zaměřené  na  výuku  sebeobrany  a  procvičování 
oživovacích technik. 

Oddíl lyžování 
Usnesením  č. US  122/15/2006  ze  dne  23.10.  2006  vzal VV  TJ  Baník Meziboří  na  vědomí 

návrh  předsedy  oddílu  lyžování  na  dočasné  pozastavení  sportovní  činnosti  oddílu  lyžování 
s účinností od 1.11. 2006. 

Oddíl nohejbal (zpráva Josefa Hudíka Dis., předsedy oddílu) 
Činnost  oddílu  nohejbalu  byla  v rámci  Tělovýchovné  jednoty  Baník Meziboří  obnovena 

v roce 1999. V současné době oddíl nohejbalu sdružuje celkem 22  členů, z nichž  je 12 ve věkové 
kategorii muži a 10 v kategorii žáci či  junioři. Družstvo mužů A  je účastníkem krajského přeboru 
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Ústecké  oblasti  a  družstvo  B  okresního  přeboru  v rámci  Teplické  okresní  nohejbalové  ligy. 
Mládežnické družstvo soutěží v krajském přeboru Ústeckého kraje. 

Mládežnické  družstvo  nohejbalu  zvítězilo  opět  v kategorii  družstva  a  na  jednorázových 
přeborech Ústeckého kraje obhájili hráči Baníku Meziboří (Cibulka, Beneš, Císařovský, Arlt a Lau) 
prvenství v kategorii dvojic  i  trojic pro rok 2006. V  letech 2005  i 2006 se Baník Meziboří účastnil 
MČR juniorů s Semilech i Čelákovicích, a to v kategorii dvojice i trojice . Družstvo mužů se zatím 
v krajském  přeboru  pohybuje  ve druhé  polovině  tabulky,  v okresním přeboru  zvítězilo  v letech 
2005 i 2006. 

Oddíl stolního tenisu (zpráva MUDr. Pavla Bláhy, předsedy oddílu) 
Členská  základna  závodníků  oddílu  a  registrací pro  jednotlivé  soutěže  v hracím  období 

2005 – 2006 nedoznala změn. 
Konečné soutěžní výsledky v sezóně 2005‐06: 

A mužstvo – účastník Divizní soutěže obsadilo 8. místo 
B mužstvo – účastník Krajského přeboru II obsadilo 9. místo 
C mužstvo – účastník Regionální soutěže I obsadilo 8. místo  
D mužstvo – účastník Regionální soutěže II obsadilo 8. místo 

 
Všechna mužstva si zajistila účast ve výše uvedených soutěžích i pro sezonu 2006‐07. 
Osobně,  společně  se  závodníky  oddílu,  hodnotím  dosažené  výsledky  za  úspěšné, 

pozoruhodné až neočekávané. Vysoce si cením dosažených výsledků družstev jednotlivců A a B, v 
podmínkách  chybějící  stálé  herny  stolního  tenisu.  Absence  herny  má  za  následek  petrifikaci 
tréninkových hodin,  jejichž omezený počet může mít za následek stagnaci hráčských dovedností, 
odchod talentovaných žáku a dorostenců do jiných jednot, přestože užívané prostory pro trénink a 
zápasy  v  tělocvičně  v Základní  škole  v Meziboří  spolu  s materiálním  vybavením  a dokonalým 
osvětlením  jsou zcela ojedinělé a obdivované hostujícími mužstvy. Rovněž spolupráce s vedením 
školy, zejména s ředitelem Mgr. Peškou je velmi korektní a harmonická. 

Náš  oddíl  v průběhu  školního  roku  vede pravidelné  tréninky  žákovské  základny  školy, 
pořádá roční turnaj žáků základních škol Mosteckého regionu. Za pozornost stojí postup žáků ZŠ 
Meziboří do krajského kola. Zásluhu na výsledcích  žáků mají  trenéři–závodníci oddílu  stolního 
tenisu Jiří Vokáč a Ivan Burš, které navrhuji na ocenění. Oddíl každoročně zve a pořádá úspěšný 
mezinárodní  turnaj  se  spřáteleným  oddílem  stolního  tenisu  TT Geppingen  ze  SRN,  s  vysokou 
sportovní a společenskou úrovní.  

Jediným  problémem  se  kterým  se  oddíl  každoročně  potýká,  jsou  zcela  naprosto 
nevyhovující  prostory  šatny,  vybavené  historickými  šatními  skříňkami  v  nedostatečném  počtu, 
které rovněž slouží jako depozitář všech pěti špičkových stolnětenisových stolů.  
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Oddíl tenisu (zpráva Milana Kondra, předsedy oddílu) 
Zimní příprava je probíhala ve sportovní hale a na základní škole doplňkovými sporty jako 

je  sálová kopaná a  florball, u dětí pak pohybovou přípravou. Tradičně  jsme pořádali běžkařské 
výjezdy na Moldavu.  

Letní  sezóna  začala  v  dubnu  intenzivní  přípravou  kurtů  a  v měsících  květen  až  červen 
probíhaly oblastní soutěže registrovaný (v této soutěži se potýkáme absencí registrovaných žen)  a 
dále probíhala senior liga neregistrovaných nad 40 let. 

Pro  členy  oddílu  jsme  pořádali  dva  turnaje  nalosovaných  dvojic  a  turnaj  jednotlivců. 
Trenéři mládeže se věnují našim nejmladším a svůj prostor k tréninku mají i registrovaní. 

Oddíl vzpírání (zpráva Karla Hofmana, předsedy oddílu) 
Oddíl vzpírání má v současné době 11  členů, kteří  jsou  řádně evidováni v Českém svazu 

vzpírání. Dále členy oddílu  jsou 2 závodníci, kteří dočasně hostují v oddílech Bohemians Praha a 
Glaverbel Teplice viz níže uvedená zpráva z tisku: 

V sobotu 4.11.2006 se v Plzni uskutečnil další ročník tradiční Velké ceny, která je otevřena 
nejen  pro  kategorii  muži  ale  rovněž  pro  kategorii  masters.  Za  Tělovýchovnou  jednotu  Baník 
Meziboří oddíl vzpírání se VC zúčastnili dva závodníci. V kategorii muži ve hmotnostní kategorii 
do 77 kg závodil Dušan Kovač a v kategorii masters ve hmotnostní kategorii do 85 kg Milan Pech.  

V konkurenci prvoligových a druholigových vzpěračů zúročili oba baníkovští borci tvrdou 
letní přípravu, kterou absolvovali pod vedením mezibořského trenéra Karla Hofmana. V mužské 
kategorii výkonem  96 kg v  trhu  a 118 kg v nadhozu získal Dušan Kovač první místo. Kováč v 
současné době již hostuje za Bohemii Praha, která soutěží ve 2.lize. 

V kategorii masters vybojoval skvělé druhé místo výkonem 80 kg v trhu a 107 v nadhozu i 
další mezibořský  závodník Milan  Pech.  Pro Milana  Pecha  to  bylo  jen  potvrzení  jeho  formy  z 
proběhlého  mistrovství  světa  masters,  které  se  uskutečnilo  ve  dnech  26.‐30.  srpna  2006  ve 
francouzském Bordeau a kde Milan Pech obsadil vynikající šesté místo v hmotnostní kategorii do 
85 kg když v trhu zvládl 80 kg a v nadhozu 103 kg. Milan Pech v současné době hostuje za oddíl 
Glaverbel Teplice, který vede tabulku 2.ligy.  

Oddíl zápasu (zpráva Alexandra Masleje, předsedy oddílu) 
Rok  2006  byl  pro  oddíl  zápasu  velmi  úspěšný.  Během  tohoto  roku  oddílem  prošlo 

sedmnáct nových členů, i přestože se někteří bohužel odstěhovali, jiní nevydrželi. Oddíl nyní čítá 
jedenáct dětí a deset dospělých. Oddíl se v roce 2006 zaměřil hlavně na děti, které do  října 2006 
získaly pro oddíl osm bronzových, sedm stříbrných a tři zlaté medaile. V soutěži O DVOJPOHÁR 
ÚSTECKÉHO KRAJE konaného v Chomutově dokonce získali pohár za druhé místo v družstvech. 

Tři  členové  oddílu  se  v  červenci  účastnili  školení  trenérů  pořádaného  svazem  zápasu 
v Praze na Strahově. Oddíl vyslal  jednoho  člena na  školení  rozhodčích  , které proběhlo 23. září 
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v Havlíčkově Brodě kde tento člen získal ROZHODČÍHO III. TŘÍDY. Nejméně tři členové si letos 
projdou trenérským kursem. 

Oddíl se do konce  tohoto roku bude účastnit nejméně  ještě  tří soutěží, ze kterých,  jak mi 
věříme, přivezou pro oddíl další cenné kovy. 

PLÁN ČINNOSTI NA ROK 2007 

• Přehledný plán činnosti TJ Baník na rok 2007 je uveden v samostatné příloze. 

• Od ledna roku 2007 budou v provozu internetové stránky na doméně 
www.banikmezibori.cz. 

• TJ Baník se bude snažit začlenit závody ve sjezdu na horských kolech do prestižní 
celorepublikové série závodů 3DH cup. 

• TJ Baník se bude snažit doplnit oddíl lyžování o sportovní činnost. 

• TJ Baník se bude ucházet o přidělení pořadatelství 33. Mistrovství České republiky 
v nohejbale dvojic a trojic v roce 2007. Zde předpokládáme úzkou spolupráci s městem 
Meziboří (nabídka uvedena v samostatné příloze). 


